
 

 

Bestyrelsesmøde i Stubberup Grundejerforening den 3. maj 2022 
 
Tilstede var:  Jan Busholdt - JB, 
   Christian Rasmussen - CR,  
   Jonas Lock Larsen - JLL, 
   Henrik Jeberg – HJ (referent) 
   Kristoffer Galskjøt - KG 
   Henning Berg - HB (Suppleant)   
 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde: 
        Referat fra bestyrelsesmøde den 8. marts 2022 blev godkendt uden 
 bemærkninger. 
 

2. Økonomi 
 Årligt kontingent           
 JLL har efter betalingsfristen opgjort de samlede restancer. 
 Der er 5 der mangler at indbetale på Krogvej og 3 på Lammestrupvej. 
 
 Det blev aftalt, at restancer skal være betalt senest 8. maj 2022. 
 Er der stadigvæk restancer efter denne dato, fremsendes rykker (inkl. gebyr). 
 
 JLL følger op vedr. ovenstående. 
 

3. Stiforbindelse imellem Krogvej og Lammestrupvej 
          Der er konstateret op skydninger i det ny udlagte slidlag på stien. 
 
 Ved besigtigelse d.d. er det konstateret 20 – 25 op skydninger. I næsten alle 
 disse op skydninger kan konstateres ukrudt. 
 
 Det blev aftalt, at der fremsendes skrivelse til PEAB (asfaltfirmaet),  hvor 
 forholdende dokumenteres. 
 
 HJ udarbejder skrivelse, fremsendes til JB, inden fremsendelse til PEAB.     
    

4. Vejvedligeholdelse 
 HJ orienterede om status.  
 Der er planlagt fælles gennemgang med PEAB, når det har været fugtigt i nogle 
 dage, således at de nuværende revner er synlige. 
 Ved denne gennemgang opmærkes de revner, som skal revneforsegles.   
 Det forventes revneforseglingen kan udføres på én arbejdsdag.  
  



 

 

 
  

5. Friarealet 
 Ansøgning til Landsbyfonden  
 Det blev aftalt, der igen i år skal ansøges i Landsbyfonden – for tilskud til 
 barkflis til stierne på Friarealet. 
 Der ansøges som tidligere om samme tilskud (50.000,- kr. inkl. moms). 
 HB tager aktion vedr. denne ansøgning.  
 
 Græsslåning   
 Det blev aftalt, at der foretages græsslåning 2 gange i år 2022: 
 
 - ca. 14 dage før Sankt Hans. 
 - sidst på sommeren (aftales ifm. bestyrelsesmøde). 
 
 Udjævning af stier 
 HB har foretages udjævning af muldvarpe op skydninger. 
 
 Bus stoppested 
 HB kontakter Køge kommune for regulering af kantsten og fliser ved bus-
 stoppested i Stubberup.  
 
 I samme forbindelse undersøger HB muligheden for flytning af nuværende 
 stander. 
 
 Net til fodboldmål 
 HB indhenter pris for nye net til fodboldmål. 
 

6. Sommerfest 
 Bestyrelsen besluttede at bevillige 8000,- kr. til den årlige sommerfest. 
 
 Der var til mødet indkommet pris for leje af telt, borde og stole. Inger Stahl 
 (IS) har fremsendt pris på 6335,- kr. 
 
 HB kontakter IS vedr. bevilliget tilskud fra bestyrelsen.   
  

7. Eventuelt 
 Det blev på mødet besluttet, at bestyrelsesmødereferater fremadrettet 
 oplægges på foreningens hjemmeside, som information til alle i 
 grundejerforeningen. 
 På tilsvarende vis som for referat fra generalforsamlingen. 
 



 

 

 KG oplægger referat fra generalforsamlingen 28. februar 2022 samt fra 
 bestyrelsesmødet 8. marts 2022. 
 
 
            


